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Skrivelse gällande Svedmyrabadet 
 
Förvaltningen sade upp hyresavtalet för Svedmyrabadet och verksamheten stängde under 
hösten 2024. Ännu har ingen ersättningslokal ordnats och alla de besökare som tidigare 
nyttjade Svedmyrabadet har därför ingen annanstans att gå. 
 
Vi vill därför fråga följande: 
 

1. Hur fortskrider arbetet med att anpassa Sandsborgsbadet för att passa målgruppen? 
 

2. När kommer anpassningarna av Sandsborgsbadet att vara klara? 
 

3. Hur varmt kommer vattnet att vara i bassängen när anpassningarna är klara? 
 

4. Vilka dagar och tider kommer badet att vara tillgängligt för målgruppen? 
 

5. Vilket ansvar kommer Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning ha för 
verksamheten? 
 

6. Har den personal som arbetade på Svedmyrabadet erbjudits anställning inom 
stadens verksamheter? Om inte, kommer personalen att erbjudas anställning när 
Sandsborgsbadet är anpassat för att inte tappa kunskap och kompetens? 
 

7. Svedmyrabadet redovisade en kostnad om 3,7 miljoner för år 2024. Vad omfattar 
denna kostnad? 
 

 
Emelie Wassermann (SD) 
 
Simon Wiklund Lyons (SD)


